

## 产品已由回到 四十三个国家及地区战二十五年以上 Export to 48 countries since 1998



Lights Medical Manufacture Co., Ltd. 天津市普光医用材料制造有限公司

www.lightsmedical.com 免费咨询电话: 800-818-9866

Add: No.19 Quanda Road, Wuqing Development Area, Tianjin

地址: 天津新技术产业园区武清开发区泉达路 19号

天津市普光医用材料制造有限公司成立于1998年,专业生产医疗用品。全部产品按照国际化标准采用自动化生产线并在10万至30万级洁净生产环境中完成。产品销往40多个国家和地区,全球各个区域均有份额,全球客户多达300多家公司,出口二十多年来受到客户好评。建有严密的品质监控体系,已经通过CE认证、ISO9001/13485(生产品质管理体系)认证、美国 FDA注册和SA8000(社会责任管理体系)认证。

普光公司是国内专业生产湿片的工厂,产品范围涉及医用、美容、酒店等多领域。生产多种药液、多种规格尺寸、多种克重、多种材质(各种无纺布、湿强纸等)、多种包装方式的湿片类产品。完全与全球公认产品同步。产品同时可以按照客户的订制要求,生产OEM型产品。

基于全球客户对质量控制的严格要求,我司产品遵循国际化的标准,来满足客户的质量要求。因此,所用原料尤其化学品大多为进口产品,并与国际公认的质量优质供应商签有长期订购协议,来保证我司产品的质量。

Established in 1998, Lights Medical Manufacture Co., Ltd. is a professional manufacturer of medical supplies. All the products are manufactured by automatic production lines in the GMP workshop Class 100,000- Class 300,000 standard according to international criteria. The products are exported to more than 40 countries and regions and take the market share in every region in the world. With high international reputation, we have more than 300 customers throughout the world. Lights Medical has consummate quality control system and got CE certificate, FDA reaistration, ISO9001/13485 quality management system certificate, and Social Accountability 8000 (SA 8000) certificate.

lights Medical is a factory specialized in manufacturing wet pads, which are widely used in many fields such as medical supplies, beauty, hotel, etc. Synchronizing with the international trend, we could produce various kinds of wet pads with different pharmaceutical solution, specifications, sizes, weights, materials(such as different kinds of non-woven and paper), and packages. Meanwhile, we could manufacture OEM products according to customers' requirements.

Due to customers' special concern about the quality control, Lights Medical produces all our products in accordance with the international criteria in order to fulfill customers' quality requirements. Therefore, most of the raw materials we use, especially for the chemicals, are imported. We have signed the long-term purchasing agreements with the internationally renowned high quality suppliers so as to ensure the products' quality.

Cat.No.	Product Name	Pouch Size	Non-Woven Size	Package	Carton Size	Content
L-00	Alcohol Prep Pad	46x 46mm 1.81" x 1.81"	54x28mm 2.1"x 1.1"	100pcs/box, 100boxes/ctn	410x305x295mm	70% Isopropyl Alcoho
L-01	Alcohol Prep Pad	50x47mm 1.96" x 1.85"	60x28mm 2.36"x 1.1"	100pcs/box, 100boxes/ctn	440x305x320mm	70% Isopropyl Alcoho
L-02	Alcohol Prep Pad	50x50mm 1.96"x 1.96"	65x30mm 2.55*x 1.18"	100pcs/box, 100boxes/ctn	440x305x320mm	70% Isopropyl Alcoho
L-04	Adhesive Tape Remover Pad	50x50mm 1.96" x 1.96"	65x30mm 2.55"x 1.18"	100pcs/box, 100boxes/ctn	440x305x320mm	
L-05	Shave Wipe	50x50mm 1.96" x 1.96"	65x56mm 2.55*x2.20"	100pcs/box, 100boxes/ctn	440x305x320mm	
L-06	Nail Polish Remove Wipe	50x50mm 1.96"x 1.96"	65x30mm 2.55"x 1.18"	100pcs/box, 100boxes/ctn	440x305x320mm	
L-07	Alcohol Prep Pad	50x50mm 1.96" x 1.96"	65x56mm 2.55*x2.20"	100pcs/box, 100boxes/ctn	440x438x315mm	70% Isopropyl Alcoho
L-08	Povidone-lodine Prep Pad	50x55mm 1.96" x 2.17"	60x33mm 2.36"x 1.29"	100pcs/box, 100boxes/ctn	440x430x345mm	10% Povidone-lodine
L-09s	Alcohol Prep Pad	70x62.5mm 2.75" x 2.46"	83x45mm 3.26"x 1.77"	100pcs/box, 50boxes/ctn	405x330x330mm	70% Isopropyl Alcoho
L-10	BZK Antiseptic Swab	50x50mm 1.96"x 1.96"	65x56mm 2.55"x 2.20"	100pcs/box, 100boxes/ctn	440x438x315mm	1:250 Benzalkonium Chloride
L-12	Alcohol Prep Pad	76x62.5mm 2.99"x 2.46"	110x90mm 4.33"x 3.54"	100pcs/box, 50boxes/ctn	507x439x315mm	70% Isopropyl Alcoho
L-13	Alcohol Prep Pad	47x55mm 1.85" x 2.16"	28x34mm 1.10"x 1.33"	100pcs/box, 10boxes/ctn	325x155x140mm	70% Isopropyl Alcoho
L-14	Protective Wipe	50x64mm 1.96"x2.51"	70x30mm 2.75*x1.18"	50pcs/box, 20boxes/ctn	330x310x145mm	
L-17	Alcohol Prep Pad	50x55mm 1.96" x 2.16"	(Paper)185x115mm 7.28"x 4.52"	100pcs/box, 10boxes/ctn	555x250x150mm	70% Isopropyl Alcoho
L-18	Alcohol Prep Pad	80x60mm 3.14"x 2.36"	(Paper)185x140mm 7.28"x 5.51"	50pcs/box, 20boxes/ctn	580x345x210mm	70% Isopropyl Alcoho
L-19	Alcohol Prep Pad	80x60mm 3.14" x 2.36"	190x140mm 7.48"x 5.51"	50pcs/box, 20boxes/ctn	580x345x210mm	70% Isopropyl Alcoho
L-20	Alcohol Prep Pad	100x70mm 3.93" x 2.75"	(Paper)140x145mm 5.51"x 5.70"	50pcs/box, 20boxes/ctn	430x380x270mm	70% Isopropyl Alcoho